

## PRAYERS

Mr. Trudeau, a Member of the Queen's Privy Council, laid upon the Table,—Copies of the Joint Declaration of the Downing Street Summit Conference, London, dated May 8, 1977. (English and French).—Sessional Paper No. 302-6/4.

Mr. Trudeau, laid upon the Table,—Copies of Final *Communiqué* issued following the Heads of State and Government meeting of the North Atlantic Council held at London, May 10 and 11, 1977. (English and French).—Sessional Paper No. 302-6/17.

Mr. Lang, a Member of the Queen's Privy Council, laid upon the Table,—Copies of Report of the Commission on Grain and Rail in Western Canada, Volume I, dated April 18, 1977. (Hon. Emmett M. Hall—Chief Commissioner). (English and French).—Sessional Paper No. 302-4/124.

Pursuant to Standing Order 39 (4), the following two Questions were made Orders of the House for Returns:

No. 612—*Mr. Munro* (Esquimalt-Saanich)

1. (a) How many regional offices are maintained by the Department of the Solicitor General (b) where is each located (c) for what area is each responsible?

2. On what date was each established and with how many personnel?

3. What is the present personnel strength of each office?

4. In addition to regional offices, are district or other sub-offices maintained and, if so (a) in what locations (b) how many?

5. Are the duties performed by those manning the regional and/or district offices line functions, in the chain of command from Ottawa to the operator in the field, or do they have other functions to perform and, if so, what are such functions?—Sessional Paper No. 302-2/612.

No. 1,395—*Mr. Symes*

1. What are the names of all the programmes under the Department of the Secretary of State which provide grants to citizens?

2. For the years 1975-76, how many applications were (a) received (b) approved for grants under the Human Rights and Group Understand Programme?

3. For the same years, by constituency, what is a list of the applications (a) received (b) approved and the name of the applicant, in each case?

## PRIÈRE

M. Trudeau, membre du Conseil privé de la Reine, dépose sur le Bureau de la Chambre,—Copies, en français et en anglais, d'une déclaration conjointe à l'issue de la Conférence au sommet de Downing Street, Londres, le 8 mai 1977. (Document parlementaire n° 302-6/4).

M. Trudeau dépose sur le Bureau de la Chambre,—Copies, en français et en anglais, du communiqué final émis à la suite de la réunion du Conseil de l'Atlantique Nord avec la participation de chefs d'état et de gouvernement, tenue à Londres les 10 et 11 mai 1977. (Document parlementaire n° 302-6/17).

M. Lang, membre du Conseil privé de la Reine, dépose sur le Bureau de la Chambre,—Copies, en français et en anglais, du rapport de la Commission d'enquête sur la manutention et le transport des grains, intitulé: «Le grain et les chemins de fer dans l'Ouest canadien», Volume I, 1977, par l'hon. Emmett M. Hall, Premier commissaire, en date du 18 avril 1977. (Document parlementaire n° 302-4/124).

En conformité des dispositions du paragraphe (4) de l'article 39 du Règlement, les deux questions suivantes sont transformées en ordres de dépôt de documents, savoir:

N° 612—*M. Munro* (Esquimalt—Saanich)

1. a) Combien de bureaux régionaux le ministre du Solliciteur général compte-t-il, b) où sont-ils situés, c) quelle région relève de chaque bureau?

2. Quand chacun des bureaux a-t-il été créé et quelle était l'importance de son personnel?

3. Quelle est actuellement l'importance du personnel de chaque bureau?

4. En plus des bureaux régionaux, existe-t-il des bureaux de district ou autres bureaux secondaires et, dans l'affirmative, a) où, b) combien?

5. Les fonctions du personnel des bureaux régionaux ou de district s'inscrivent-elles dans une ligne administrative hiérarchique qui part d'Ottawa et descend jusqu'au responsable sur place, ou ce personnel doit-il aussi s'acquitter d'autres fonctions et, dans l'affirmative, quelles sont-elles? (Document parlementaire n° 302-2/612).

N° 1395—*M. Symes*

1. Quel est le nom de tous les programmes administrés par le Secrétaire d'État en vertu desquels ont accordé des subventions à des particuliers?

2. Pour 1975-1976 combien de demandes en vertu du programme de compréhension entre groupes et de droit de l'homme ont été a) reçues, b) approuvées?

3. Pour 1975-1976, par circonscription électorale, quelles est la liste des postulants et quel est, dans chaque cas, le nom des postulants a) dont on a reçu la demande, b) dont la demande a été approuvée?